
 

  Referat af bestyrelsesmøde nr. 02/2025 

 

Mandag den 24. marts 2025 

Teams møde kl. 19.30 

 
Mødedeltagere: Claus Schou, Mads Jensen, John Juul, Marianne Sørensen, Dorte 

Knudsen. 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden: 

1.1.  Hastesager / ændringer  

Intet til dette punkt. 

 

2. Sager til beslutning: 

2.1. Konstituering af bestyrelsen 

 Bestyrelsen konstituerede sig med Mads Jensen som næstformand. 

 

2.2. Aftale med Billetto omkring Julemærkeløbet og evt. andre løb 

 John og Claus fortalte om deres møde med Molly fra Billetto. Der blev diskuteret for- 

og imod og det var en god ide at gå videre med. Bestyrelsen fandt frem til at den 

nuværende måde var den mest hensigtsmæssige måde at gøre det på. Claus giver 

besked til Billetto, at vi afslår fra deres tilbud. 

  

2.3. Fritidsfestivallen 2025 

 Det blev besluttet, at vi deltager på festivalen. En ide kunne være at tage nogle bander 

med hvor vi kunne spille floorball – især for at vise sporten og forsøge at få nye 

medlemmer. Det kunne også tænkes at vores Zumba afd. ville lave et par indslag.  

Alle fra bestyrelsen blev opfordret til at deltage i en af de to online møder i april.   

    

3. Sager til drøftelse:  

3.1.  Hvad skal vores strategi være i 2025! 

Strategien følges op fra 2024 hvor vi går med de to ben som vi allerede har sat i værk. 

De to ben er ungdomsuddannelserne og aktivitet på arbejdspladsen. 

En mulighed kunne også være at få noget lønnet hjælp. Her skal der i givet fald laves 

en ansøgning til nogle fonde for at sætte sådan et projekt i gang. 

Strategimøde er aftalt til den 02. april. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.2. Afslag på ansøgning til Julemærkeløbet  

Efter afslaget fra kommunen, vil vi søge efter et par flere sponsorer. Vi laver en     

ansøgning til forbundet på markedsføring (der er aldrig søgt penge fra forbundet før til 

Julemærkeløbet), hvor vi mere målrettet går efter at få flere firmaer til at deltage.   

Vi sætter deltagerprisen op til kr. 85,- for 2025. Prisen har været den samme siden 

starten i 2019. 

    

 

4. Økonomisk oversigt: 

4.1. Status på starten af 2025 

 Vi er kommet fint fra start, ikke de store udsving i forhold til årsregnskabet. 

 

5. Sager til orientering / opfølgning: 

5.1.     

 

6. Eventuelt:  

 

Referat 

Claus Schou  

 


